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Deia el professor Fabià Estapé que la qualitat d’un mestre es mesura per la dels seus deixebles. Em sembla que                                       
el mateix principi es pot extrapolar a les universitats. Així ho deia també en Jaume Pagés, exrector de la UPC i                                         
ara conseller Delegat d’Universia Banc de Santander. 
 
I avui, tots vosaltres, començant per l’amic Ricard Ruiz de Querol i acabant pel graduat més recent, tots, sou la                                       
millor carta de presentació de la UOC. 
 
Per això, crec que no em cega el càrrec, si dic que la UOC és –som— una Universitat de primera. Es tracta                                           
d’una simple constatació de la realitat.  
 
Avui, la UOC és un model de qualitat i ocupabilitat. Un model contrastat que sap adaptarse a les necessitats de                                       
la gent i de la societat, i que sap donar resposta a les competències demandades pel mercat de treball. Això és                                         
el que defineix una bona universitat. Avui que els rànkings universitaris són matèria destacada en els mitjans,                                 
està apareixent un nou indicador que serà el risc que incorre l’estudiant a l’estudiar en una determinada                                 
universitat. Estic convençut que la UOC serà un de les de menor risc per als seus estudiants. 
 
Un ràpid repàs a les intervencions de la Jornada permet adonarse del compromís d’Alumni cap a aquests tres                                   
vectors. Elements essencials per qualsevol persona, organització o país que vulgui progressar.  
 
Avui, qui deixa de formarse, deixa de viure. D’aquí la importància d’una universitat com la nostra: oberta a qui                                     
comença i a qui es reenganxa.  
 
Les nostres graduades i graduats representeu l’evidència d’aquesta lliçó.  
 
 
«Ningú es pot permetre obviar formarse, ningú pot viure’n al marge.»  
 
 
I, vosaltres, a través d’Alumni, a través del vostre compromís, ens ho recordeu, ens mostreu el camí. 
 
Estem orgullosos de la vitalitat i el dinamisme de la nostra comunitat perquè és present arreu i us puc assegurar                                       
que caminem junts en  moltes de les idees i reptes de la nostra universitat. 
 
Fa just una setmana, dissabte passat a La Laguna, agraïa als Alumni canaris el seu activisme i, alhora, els                                     
demanava que no afluixessin. Permeteume reiterarvos aquest doble missatge: persevereu i exigiunos. Us                         
dono la meva paraula que no us volem decebre. L’any que ve la UOC celebrarà 20 anys: de l’adolescència a                                       
l’edat adulta. Serà una data important i ho volem celebrar. Alumni hi ha de tenir un paper protagonista.  
 
 
«De fet sou el resultat més important d’aquests 20 anys de feina.»  
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Alumni i la UOC podrem lluir de resultats indiscutibles. Treballarem doncs plegats per aquesta celebració. 
 
Moltes gràcies a Alumni. 
 
Per acabar, us repeteixo el missatge: Persevereu  i exigiunos. No us volem decebre. 
 
Moltes gràcies als ponents. 
 
Moltes gràcies a tots per la vostra assistència. 
 
 
Josep A. Planell 
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